
Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden vid Kölaladan 2021-05-17 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Åke Lövgren kassör 
Karin Bohlin ledamot                                                                                                                                            
Ove Gill ledamot 
Anders Wikman ledamot 

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2021-03-16 som godkändes. 
     
4. Åke redogör för föreningens ekonomi som är fortsatt god. Vi har fått 2000kr i bidrag 
     från Eda kommun. 

5. Medlemsantalet är idag 110 personer. En person har avlidit sedan föregående möte och vi  
    har fått två nya medlemmar Anita Tranberg och Tommy Tranberg. 

6. 25 personer är anmälda till Opptjärnsutflykten. Det blir ingen anmälningsavgift.  Kjell  
     Axelsson har skänkt 3 egenhändigt gjorda priser.  Vår- och sommarprogrammet ligger  
     fast förutom besöket på Stall Moberg 15 juli som utgått. Programkommittén ska träffas  
     och diskutera höst- och vinterprogrammet. Kräftkalaset blir 13 augusti. 

7.  Boulespelet fortsätter enligt programmet. Inför resan till Kivik ska Åke ta kontakt med  
     bouleansvarig inom SPF Seniorerna Kivik. Birgitta tar reda på namn och telefonnummer. 

8.   Anders J. rapporterar från distriktsstyrelsens årsmöte 29 april som genomfördes digitalt. 
      Christina och Birgitta deltog via uppkoppling i Studieförbundet Vuxenskolans lokaler i  
      Arvika. Noteras kan att förbundet fick en ny ordförande Rolf Lundberg från Kristinehamn 
      och vid deras första styrelsemöte idag valdes ”vår” Anders Johansson till sekreterare. 

9.  Vår hemsida hålls ständigt aktuell av Karin. 

10. Beträffande den skrivelse som skickats ut till de som saknar e-postadress har endast ett  
      fåtal hört av sig. Vi får därför fortsättningsvis skicka ut program m.m. via post eftersom  
      alla betalande medlemmar har rätt att veta vad som händer inom föreningen. 
 
11. Eda Kommun har inte kallat till något KPTR-möte under hela coronapandemin. Våra  
       representanter Gunnel Knutsson och Gunilla Cajdell ska ta kontakt med Eda kommun. 
       Det är viktigt att KPTR-möten genomförs.         

12. Nästa möte blir ute vid Kölaladan torsdag 29 juli kl.15. Anders W. ordnar med förtäring. 

13. Ordföranden avslutar mötet och tackar Christina för kaffe med tilltugg. 

 

  Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 


